



## CHLORYS ROSYLIFE HIGH PERFORMANCE PRECISION SERUM

TEXT : KARIM AEID

It was in the heart of the Alps, close to areas capped by eternal snows, that Alpenrose developed its very special properties. In a natural environment bursting with wonders, this exceptionally vigorous flower has been a source of recognised anti-ageing virtues for centuries. By combining the virtues of Alpenrose with Swiss technology, Chlorys offers a range of outstanding products for each stage of a woman's beauty. The Rosylife High Performance Precision Serum is a real anti-ageing concentrate that uses the protective and smoothing properties of plants and technology to visibly reduce signs of ageing. Only a few drops are needed to make your skin smoother and firmer. Wrinkles are visibly reduced and your complexion is radiantly youthful.

C'est au coeur des Alpes, près des neiges éternelles, que la Rose des Alpes a développé ses propriétés si précieuses. Dans une nature regorgeant de trésors, cette fleur à la vitalité exceptionnelle libère ses vertus anti-âge reconnues depuis des siècles. En associant les vertus de la Rose des Alpes à la technologie suisse, Chlorys propose pour chaque âge de la beauté d'une femme des soins d'exception. Le Sérum Précision Haute Performance Rosylife est un véritable concentré anti-âge qui utilise les pouvoirs protecteurs et lissants des plantes et la technologie pour réduire visiblement les signes du vieillissement. Quelques gouttes suffisent pour rendre la peau plus lisse, plus ferme. Les rides sont visiblement atténuées, le teint est éclatant de jeunesse.